

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, MARCH 26, 2012 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Contract concerning Singerman Park – Settlement with TEM
3. CSST Consulting Services – ADP Contract
4. Arena Pro Shop Lease Agreement
5. Cavendish Underpass Repairs
6. Renewal of annual Millennium software and hardware maintenance agreement with Innovative Interfaces
7. Adoption of Second Draft By-Law 2217-RR-P2 - To replace the table of uses and norms of zone HM-6 with a new table of uses and norms (future mixed use building on the Avenue)
8. Adoption of Second Draft By-Law 2217-SS-P2 - To repeal zone RU-68 and replace it with the new zone RU*70 (Kildare Townhouses)
9. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU
CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH,
CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 26 MARS 2012 À 20H00**

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Contrat concernant le parc Singerman – Règlement avec TEM
3. Service de Consultation CSST – Contrat ADP
4. Bail – concernant le “Pro Shop” de l’aréna
5. Réparation – Viaduc – boulevard Cavendish
6. Renouvellement annuel du contrat de logiciel Millenium avec Innovative Interfaces
7. Adoption du deuxième projet de Règlement 2217-RR-P2 – Pour remplacer la grille des usages et des normes de la zone HM-6 par une nouvelle de grille de normes (futurs immeubles à usage mixés sur l’Avenue)
8. Adoption du deuxième projet de Règlement 2217-SS-P2 – Pour abroger la zone RU-68 et la remplacer avec la nouvelle zone RU*70 (Maisons de ville Kildare)
9. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier